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Rekonstrukce chodníků 

směrem k Pěnčínu a k Růžovu 

Z počátku letošního roku probíhaly 

dokončovací práce na chodníkách podél nově 

zrekonstruované vozovky směrem k Pěnčínu a 

k Růžovu. Tyto nové chodníky přispějí zejména 

k bezpečnosti chodců v naší obci a také 

zkrášlení celé obce Přemyslovice. 

Rekonstrukce chodníků 

od křižovatky směrem ke Konici 

V září se zahájily práce na rekonstrukci 

chodníků od křižovatky směrem ke Konici. 

V rámci realizace tohoto projektu bude v první 

fázi rozebrána stávající dlažba, dojde 

k provedení výkopových prací, bude odřezáno 

půl metru asfaltového povrchu ve vozovce. 

Poté dojde k instalování nových obrubníků, 

navezena podkladová vrstva, do které přijde 

položit zámková dlažba. Budou postaveny 

sjezdy k nemovitostem, bude položen kolem 

obrubníků dvojřádek z kočičích hlav a 

zaasfaltován výřez ve vozovce. Nejprve bude 

zrekonstruována levá část stávajících chodníků 

směrem na Konici, po dokončení se bude 

realizovat pravá strana chodníků. Na tyto 

stavební práce se podařilo získat finanční 

prostředky ze Státního fondu dopravní 

infrastruktury. Rekonstrukce chodníků 

přispěje ke zkrášlení celé obce a ke zvýšení 

kvality života v ní. 

Zateplení obecních budov 

Na jaře letošního roku byly zahájeny práce 

na zateplení 3 obecních budov, a to mateřské 

školy ve Štarnově, hasičské zbrojnice 

v Přemyslovicích a zdravotního střediska. 

Na budově mateřské školy ve Štarnově byly 

zatepleny půdní prostory, vyměněny přední 

vstupní dveře za plastové, zadní dveře 

za plastové, zatepleny dveře do kotelny a 

dílny. Dále došlo k odizolování 

budovy, zateplení polystyrenem celého pláště 

objektu, natažena nová omítka, na kterou byl 

proveden nátěr, byly instalovány nové žlaby a 

svody. Na závěr došlo ke zkulturnění terénu 

kolem budovy. Na ostatních dvou budovách 

v Přemyslovicích se práce nesly v podobném 

duchu. Na tyto stavební úpravy se podařilo 

získat finanční prostředky prostřednictvím 

Státního fondu životního prostředí. Celková 

výše investic na všechny objekty činila 

6.936.702,- Kč. Obec hradila ze svého rozpočtu 

částku 2.214.655,- Kč. Rekonstrukce těchto 

objektů přispěje hlavně ke snížení finančních 

nákladů na vytápění. 

Odpadkové koše 

Obecní úřad zakoupil a v průběhu měsíce září 

instaloval po obci nové odpadkové koše. 

Celkem byly umístěny 3 velké betonové koše, 

a to u budovy obecního úřadu, sokolovny a 

autobusové zastávky na horním konci. Dále 
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bylo v Přemyslovicích umístěno celkem 8 

menších plastových košů. V místní části 

Štarnov byly instalovány 2 odpadkové koše. 

Žádáme občany, aby tyto nové koše využívali a 

nepohazovali odpadky po zemi. 

Zákaz skládky odpadů 

Žádáme občany, aby odevzdávali odpad 

na sběrném dvoře v Přemyslovicích pouze 

v jeho provozních hodinách za přítomnosti 

obsluhy. Kdo z občanů bude na sběrný dvůr 

ukládat odpad mimo jeho provozní doby, 

vystavuje se tím pokutě. Celý prostor 

sběrného dvora je monitorován kamerovým 

systémem. 

Provozní doba sběrného dvora 

Provozní doba sběrného dvora od 1. prosince 

2015 do 29. února 2016 je každý pátek 

od 12:00 do 16:00 hodin a každá první sobota 

v měsíci od 8:00 do 12:00 hodin. 

Klubové zařízení na hřišti 

Pan Josef Zapletal oznamuje občanům, že 

sezóna klubového zařízení na hřišti bude 

ukončena k 30. říjnu 2015. 

Volně pobíhající psi 

Vzhledem k tomu, že se v naší obci opět a 

opakovaně vyskytují nezabezpečení volně 

pobíhající psi, kteří se bez dozoru 

pohybují  po veřejných prostranstvích, 

ohrožují  a  obtěžují ostatní občany naší obce, 

znečišťují veřejná prostranství, upozorňujeme 

jejich majitele, aby si tyto psy zabezpečili a 

neporušovali  zákon na ochranu zvířat proti 

týrání. 

Kdo nezajistí zvíře proti úniku, porušuje zákon 

dle §13 odstavce 1 zákona č. 246/1992 Sb 

na ochranu zvířat proti týrání a dopouští se dle 

§ 27 odstavce 2 písmena f) téhož 

zákona   přestupku. 

Za tento přestupek lze dle téhož zákona 

odstavce 10, písmeno c) uložit pokutu do výše 

50 000Kč. 

Tyto přestupky  řeší Magistrát města 

Prostějova, který má na starosti přestupkovou 

agendu naší obce. 

Neradi bychom použili těchto nápravných 

prostředků a doufáme, že majitelé těchto psů 

zajistí nápravu a umožní ostatním občanům 

naší obce svobodný  a  bezpečný  pohyb  na 

všech veřejných prostranstvích, které nejsou 

znečištěny výkaly těchto psů. 

Stočné 

Připomínáme občanům, že stočné na rok 2015 

má být uhrazeno do 30. listopadu 2015. 

Žádáme občany o dodržení tohoto termínu. 

Informace hasičského záchranného sboru 

Olomouckého kraje 

Pozor na špatný stav a nesprávné užívání 

komínových těles. 

Komín je zpravidla svislá konstrukce s jedním 

nebo více otvory. Tyto otvory slouží k odvodu 

kouře z tepelných spotřebičů. Komíny a 

kouřovody se musí udržovat v takovém 

stavebně technickém stavu, aby byla zajištěna 

požární bezpečnost při provozu připojených 

tepelných spotřebičů, zejména musí být 

zajištěna celistvost a neprodyšnost 

komínového pláště. Dále je nutné zajišťovat 

čištění a kontrolu komínů způsobem a 

ve lhůtách stanovených zvláštním právním 

předpisem, nařízení vlády 91/2010 Sb., 

o podmínkách požární bezpečnosti při provozu 

komínů, kouřovodů a spotřebičů paliv. 

Proto Vám HZSOL radí 

Pamatujte zejména na tyto hlavní zásady: 

1. Mějte na paměti, že za nezávadný stav 

komínů nese odpovědnost správce nebo 

vlastník (majitel) objektu. 

2. Komíny a kouřovody se musí udržovat 

v takovém stavebně technickém stavu, 

aby byla zajištěna požární bezpečnost 

při provozu připojených tepelných 

spotřebičů. 
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3. Nesmíte zapomínat na pravidelné čištění a 

kontrolu komínů. 

4. Důsledná preventivní opatření učiněná 

z Vaší strany zabezpečí Váš majetek před 

požáry a ochrání zdraví Vaše i Vašich dětí. 

5. V půdních prostorách je zakázáno 

skladování hořlavých látek, ve vzdálenosti 

do 1 metru od vnějšího povrchu 

komínového tělesa. 

6. Je zakázáno používání komínů, u nichž 

byly zjištěny závady 

7. Dbejte na řádné zaústění kouřovodu 

do komína, dodržujte návody a technické 

podmínky stanovené výrobcem tepelných 

spotřebičů. 

8. V případě vzniku požáru sazí v komíně, 

urychleně odstraňte veškerý hořlavý 

materiál z blízkosti komínového tělesa. 

9. Nikdy nehaste případný požár sazí 

v komíně vodou, mohlo by dojít k jeho 

popraskání. 

10. Snažte se vždy jednat v klidu, 

s rozvahou a bez paniky. Nejdříve chraňte 

život a zdraví, teprve potom majetek. 

Pomáhejte starým a nemocným lidem, 

invalidům, dětem, sousedům, svému 

nejbližšímu okolí. 

11. Oznamujte bez odkladu Hasičskému 

záchrannému sboru každý požár 

na známou tísňovou linku 150. 

Kominické služby 

 p. Navrátil – Ludéřov, tel. 732 584 907 

 p. Černohous – Prostějov, tel. 604 166 457 

 p. Lolek – Olomouc, tel. 607 902 338 

Mohu kompostovat listí ořešáku? 

Listí z ořešáku se obtížněji rozkládá, a proto je 

někteří zahrádkáři spalují, dávají do popelnic, 

vyvážejí do lesa apod. Tím se však zbavují 

cenné organické hmoty a potřebných živin 

pro rostliny.  

Aby toto listí zetlelo bez problémů, musí se 

kompostovat ve směsi s jiným materiálem 

(například společně s kuchyňskými odpady). 

Samotné listí zetlí sice také, ale potřebuje 

zaprvé vyrovnávací dávku dusíku (např. 200 až 

400 ml kapalného hnojiva DAM 390 v 10 l 

vody na 1 m³) a za druhé podstatně delší dobu 

tlení. Když však listí ořešáku na podzim 

rozřežeme společně například se zbytky 

letniček a trvalek, může být kompost hotový 

již na jaře příštího roku. Listí ořešáku můžeme 

přidávat také do pařeniště. (Zdroj: internet – 

Ekoporadna). 

Patří do kompostu slupky z citrusů? 

Slupky z jižního ovoce (pomeranče, banány) je 

možné kompostovat. Jen bychom měli mít 

na paměti, že jsou náchylné k plesnivění a 

proto není vhodné je kompostovat ve velkém 

množství. Fungicidy, kterými se ošetřují, se 

v kompostu bez problému rozkládají. Jak 

dokazují nové výzkumy, nejsou už po 6 

týdnech prokazatelné. (Zdroj: Ing. Miroslav 

Kalina: Kompostování a péče o půdu, GRADA, 

2004). 

Jak se recyklují PET lahve a co se z nich v ČR 

vyrábí převážně? Je recyklovaný PET opravdu 

tak dobře využitelný materiál? 

Otázka recyklace není mediálně příliš zajímavé 

téma, proto se o těchto věcech moc nepíše. 

Tuto mezeru se před lety pokusila zaplnit 

česká výtvarnice Veronika Richterová svou 

populární výstavou nazvanou Pocta PET lahvi 

(její anglickou verzi nyní vlastní Ministerstvo 

zahraničních věcí ČR). Zde přístupnou a 

atraktivní formou seznamuje veřejnost 

se svými výzkumy bohatého a různorodého 

využití PET lahve. Dozvíte se například, že 

z recyklovaných PET lahví vzniká nejčastěji 

měkké a hřejivé textilní vlákno, které nachází 

široké uplatnění v oděvnickém, nábytkářském 

nebo automobilovém průmyslu. V České 

republice je největším producentem těchto 

recyklovaných vláken firma Silon v Plané 

nad Lužnicí. Takto vyrobená střiž se pak 



  
www.obecpremyslovice.cz  

 
  

používá jako výplň do zimních bund, přikrývek, 

spacích pytlů, úspěšně se uplatňuje i 

v čalounictví. Recyklované vlákno se přidává 

rovněž do zátěžových koberců a v posledních 

letech se hojně využívá také při výrobě 

interiérových krytin pro automobily. Část 

použité suroviny však znovu obíhá i v nově 

vyrobených PET lahvích. Zajímavostí je nový 

trend v opětovném využívání PETu, který 

představuje tz. systém "bottle-to-bottle", což 

je unikátní chemická technologie, při níž se 

zpětně spojí porušené molekulární vazby a 

na tomto základě vzniká takzvaný PET-M, což 

je látka, která má srovnatelné, nebo dokonce 

lepší vlastnosti než vlastní panenský PET. Lze 

tedy říci, že třídění PETu rozhodně není 

pouhou ekologickou úlitbou, ale velice 

užitečnou, dobře recyklovatelnou a díky 

organizovanému sběru dnes i žádanou 

komoditou.  

(Zdroj: internet – Ekoporadna).

 
 
 
 

 

Osvětová beseda Přemyslovice 

Vánoční jarmark 

Od 22. do 25. listopadu se uskuteční 

„VÁNOČNÍ JARMARK“ v hasičské zbrojnici 

v Přemyslovicích. Návštěvníci zde mohou 

nakoupit dárky pro své blízké, dále zhlédnout 

vánoční betlém od pana Novotného 

z Myslejovic, který je vášnivým sběratelem. 

Výstava bude zpestřena výrobky dětí a žaků 

Základní školy a Mateřské školy a dalšími 

exponáty s vánoční tématikou.  

Z Přemyslovic přes Stockholm do Afriky 

Ve čtvrtek 26. listopadu se v zasedací 

místnosti obecního úřadu uskuteční beseda 

s názvem „Z PŘEMYSLOVIC PŘES STOCKHOLM 

DO AFRIKY“. Posluchači mohou vyslechnout 

poutavé vyprávění místní rodačky Báry 

Doleželové o tom, že sen se může stát 

skutečností. 

Vánoční strom 

V pátek 27. listopadu se jako každý rok 

uskuteční „ROZSVĚCENÍ VÁNOČNÍHO 

STROMKU“, a to na horním konci 

pod křižovatkou. V programu vystoupí žáci 

Základní umělecké školy Plumlov – pobočka 

Přemyslovice. Na zahřátí bude pro všechny 

přítomné připraven teplý čaj. 

ZUŠ Plumlov – pobočka Přemyslovice 

Středa 2. prosince od 16:30 - Vánoční besídka 

Pondělí 14. prosince od 16:30 – Vánoční 

koncert 

Obě akce se budou konat v obřadní síni 

obecního úřadu. 

TJ Sokol Přemyslovice 

Taneční zábava 

V sobotu 7. listopadu se bude konat taneční 

zábava se skupinou SAX, začátek ve 20:00 

hodin v místní sokolovně. 

Mikulášský lampionový průvod 

Obec Přemyslovice ve spolupráci s TJ Sokol 

Přemyslovice pořádá v pátek 4. prosince 

„MIKULÁŠSKÝ LAMPIONOVÝ PRŮVOD“. 

Pochod bude zahájen u obecního úřadu a 

půjde přes obec k sokolovně. 

Městské kulturní středisko Konice 

Výstava 

V pátek 9. října 2015 se konala v zámecké 

galerii v Konici vernisáž výstavy za účasti 

autora Pavla Surmu s názvem „STRUKTURY 

VE ZNAMENÍ OKA“ - kresba, malba, plastika. 

Otevřeno od 12. října do 13. listopadu 2015 

po - pá, 10 - 12 hod. a 13 - 15 hod. 

 

Pozvánky na kulturní, společenské a sportovní akce 
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Koncert 

Klub přátel hudby Konice a MěKS Konice 

pořádá „KONCERT SVĚTSKÝCH A DUCHOVNÍCH 

MADRIGALŮ Z 16. STOLETÍ S DOPROVODEM 

LOUTNY“ 

Jarmila Chaloupková – zpěv 

Brian White – loutna 

Středa 21. října 2015 v 18:00 hodin, koncertní 

sál konického zámku, vstupné: 100/80 Kč 

Odpoledne s písničkou 

MěKS Konice ve spolupráci se Svazem 

postižených civilizačními chorobami pořádá 

„DVACÁTÉ ODPOLEDNE S PÍSNIČKOU“. 

Čtvrtek 29. října 2015 od 15 do 19 hodin 

v Zámecké galerii v Konici. 

Po celé odpoledne Vás bude provázet TREX z 

Brodku u Konice. 

Přijďte strávit pohodové odpoledne. 

Vstupné 30,- Kč 

Prohlídková trasa konického zámku 

Otevírací doba Turistického informačního 

centra na zámku v Konici od 1. září 2015 

do 31. května 2016: Po - Pá 9.00 - 12.30, 13.00 

- 16.00. 

V daných časech je možné také absolvovat 

prohlídku zámku. 

 
 
 
 

Základní škola 

Na jaře letošního roku se naše škola přihlásila 

do projektu Operačního programu Vzdělávání 

pro konkurenceschopnost, který mimo jiné 

poskytoval finanční prostředky pro jazykově-

vzdělávací pobyt žáků základní školy. Díky 

tomu jsme mohli se žáky za velmi příznivých 

finančních podmínek vycestovat 13. září 

do Anglie. V neděli ráno jsme tedy vyrazili na 

dlouhou cestu. Během týdenního pobytu jsme 

s dětmi strávili dva dny v Londýně, kde jsme 

navštívili spoustu památek a zajímavých míst. 

Prohlédli jsme si Big Ben, Houses of 

Parlament, London Eye – známý londýnský 

kolotoč, prošli jsme muzea a galerie, projeli se 

po Temži, fotili si Buckinghamský palác, Tower 

Bridge a spoustu dalších. Přestože v Londýně 

trvale žije přes 7,5 milionu obyvatel, jsou to 

lidé usměvaví a na cizince milí.  

Další 4 dny jsme strávili v městě Ilfracombe 

na západním pobřeží. Tady chodily děti 

do jazykové školy procvičovat si konverzaci 

v angličtině. A tady také bydlely 

v hostitelských rodinách, kde měly možnost 

nejen komunikovat v cizím jazyce, zjistit, jak 

žijí lidé v jiné zemi, ale také si vyzkoušely 

postarat se samy o sebe. Každý den po škole 

jsme vyjížděli na různé výlety do okolí a 

poznávali tak krásnou krajinu severního 

Devonu. Všem se nám v Ilfracombe líbilo tak, 

že bychom zde dokázali trávit třeba i celé 

prázdniny.  

Tento zájezd nám dal nejen spoustu krásných 

vzpomínek a zážitků, ale dětem také nemalé 

životní zkušenosti a motivaci učit se cizí jazyky. 

Snad se nám podaří podobnou úspěšnou akci 

za pár let zopakovat.  

Mgr. Marta Popelářová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Základní škola a Mateřská škola Přemyslovice 
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Mateřská škola Přemyslovice 

a Mateřská škola Štarnov 

Letošní školní rok zahájily děti v mateřských 

školách Přemyslovice a Štarnov 1. září 

pohádkou O koblížkovi a pohádkou Ondřeje 

Sekory Ferda mravenec.  Pohádky si vyslechla 

většina z 50 zapsaných dětí, pro které je 

v tomto školním roce připraven bohatý školní 

vzdělávací program se zaměřením 

na environmentální výchovu. V září jsme 

seznámili děti s novým prostředím mateřských 

škol a novými kamarády. V následujících 

měsících nás mimo jiné čekají společné 

pohádky v Městském divadle Prostějov a 

pohádková představení s tématikou životního 

prostředí, maňáskové a loutkové pohádky, 

kouzelník, sférické kino a canisterapie. 

V programu Zamykání lesa a Uspávání broučků 

se rozloučíme s podzimem a přivítáme zimu. 

Děti v Přemyslovicích i na Štarnově se seznámí 

se základy angličtiny, předtaneční výchovy a 

nejstarší se připravují na vstup do školy 

v kroužku Hrajeme si na školu. Správnou 

výslovnost se děti učí s klinickými logopedkami 

Mgr. Fialovou a Mgr. Solnickou.   

Před zahájením školního roku byly dokončeny 

úpravy obou školek. Na hřišti MŠ Štarnov byla 

instalována nová skluzavka, trampolína a malá 

houpačka pro sportovní vyžití dětí. V MŠ 

Přemyslovice bylo vybudováno nové menší 

hřiště s houpačkami a pískovištěm. 

Uvítali bychom sponzory, kteří by nám 

umožnili nákup nových hraček a pomůcek 

pro naše nejmenší. 

D. Štaffová,  S. Kutá 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

Aktuality Sboru dobrovolných hasičů ve 

Štarnově 

Během letních měsíců se nám podařilo dokončit 

stavbu multifunkčního přístřešku s pódiem 

na místním sportovním hřišti, který byl během 

prázdnin pokřtěn a několikrát odzkoušen. Svoji 

funkci splnil na výbornou, a proto ještě jednou 

velký dík všem, kteří se podíleli na jeho výstavbě 

a uvedení do provozu. Již posledně jsme Vás 

informovali, že začínáme s přeměnou 

nevyužitého plácku poblíž dětského hřiště 

"V lískáčích" na hřiště pro malou kopanou. 

V jarních měsících jsme zde vyseli travní semeno 

a doufali jsme, že tropická vedra nezničí naše 

úsilí. Nejspíše nás ten nahoře vyslyšel, jelikož 

hřišťátko se nám zazelenalo. Ještě zbývá dořešit 

pár drobností a všichni, kdo mají kladný vztah 

k fotbalu, se mohou těšit na přátelské utkání dětí 

a rodičů, které chystáme na jaře a odzkoušíme 

tak kvalitu hřiště. Jako každý rok udržujeme 

dětské hřiště "V lískáčích" drobnými opravami a 

údržbovými pracemi. 

Pustili jsme se i do oprav a rekonstrukce místní 

hasičské zbrojnice. Práce probíhaly jak uvnitř, tak 

i venku v podobě úprav terénu. A jako každý rok i 

letos se uskutečnil sběr železného odpadu. 

Musím konstatovat, že během tohoto roku se 

nám podařilo udělat pro život u nás ve Štarnově 

opravdu mnoho. 

Všem občanům, kteří se podíleli jakkoli 

při zvelebování naší obce tak i těm, kteří 

pomáhali při pořádání veškerých kulturních akcí, 

Volnočasové aktivity 
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chci tímto velmi poděkovat za jejich práci, 

podporu a důvěru, které si velmi vážím. 

Během příštího roku pro nás bude prioritou 

vybudovat sociální zařízení (toalety, tekoucí pitná 

voda) u místního sportovního areálu.      

             Váš starosta SDH Štarnov Václav Růžička 

TJ Sokol Přemyslovice – oddíl kuželek 

Do soutěžního ročníku 2015/2016 jsme přihlásili 

tři družstva mužů a dvě družstva dorostu. 

Družstvo „A“ se účastní 3. kuželkářské ligy mužů. 

V úvodních třech kolech bohužel nezaznamenalo 

ani jednu výhru a nalézá se na posledním místě. 

Družstvo „B“ soutěží v krajském přeboru 

Olomouckého kraje. Na svém kontě má dvě 

výhry a jednu prohru a momentálně se nachází 

na 6. místě. 

Družstvo „C“ hraje okresní přebor okresu 

Olomouc. V šesti kolech zaznamenalo dvě výhry a 

v konkurenci 15 družstev se nachází na 13. místě. 

Družstva dorostu se účastní „Severomoravské 

regionální soutěže mládeže“.  Ve své skupině 

soupeří s družstvy Olomouce, Prostějova, Litovle 

a Zábřehu. Po dvou turnajích je družstvo „A“ 

suverénně na prvním místě a družstvo „B“ na 3. 

místě. 

TJ Sokol Přemyslovice - Odbor všestrannosti 

18. července 2015 se konal na hřišti volejbalový 

turnaj smíšených družstev. Zúčastnilo se deset 

týmů, vítězem se stalo družstvo z Brna. 

Téhož dne odjelo 20 našich sokolíků na župní 

tábor do Ptenského Dvorku. Zde se až do další 

neděle - v duchu „Filmového festivalu“ - 

jednotlivé oddíly věnovaly různým zábavným a 

sportovním činnostem, ale především v důsledku 

tropických teplot využívaly plně místní bazén. 

Rovněž se jim líbil výlet na hrad Sovinec. 

Poděkování za krásný týden, kterého si děti plně 

užily, patří především hlavní vedoucí Katce 

Grulichové s týmem vedoucích, z nichž 6 bylo 

z naší TJ. 

Skupina 5 našich pěších turistů putovala od 13. 

do 16. srpna po našich horách, včetně výstupu 

na Sněžku. Délka trasy byla 52 km. 

Poslední víkend v srpnu se konalo již tradiční 

kempování u rybníka Suchý za přítomnosti 

7 dospělých a 4 dětí. 

Nový školní rok jsme započali oslavou 95. výročí 

založení TJ Sokola Přemyslovice 5. září vystoupili 

naši členové i hosté v kulturně sportovním 

programu v sokolovně. Hrálo se divadlo, cvičily 

děti od nejmenších po dorostenky a ml. ženy, 

členové oddílu Kung-fu a Ji-jitsu a volejbalisté. 

Probíhalo i utkání v kuželkách s našimi 

družebními hosty z Falkenheimu  z Německa. 

Poděkování patří všem cvičícím a jejich 

cvičitelům. 

Cvičební rok jsme zahájili 30. ročníkem „Pochodu 

okolo Přemyslovic“. Trasy vedly převážně 

směrem k ochozské kyselce. Potěšila nás dobrá 

účast 88 turistů /z toho 32 dětí/. Současně se 

na hřišti hrál i volejbalový turnaj šesti družstev – 

zvítězilo družstvo z Konice. 

Od 14. září se již pravidelně cvičí ve všech 

složkách podle rozvrhu, který je uveřejněn 

ve veřejných nástěnkách. 

V sobotu 10. října se zúčastnili vybraní cvičenci 

z naší TJ krajských závodů v Přerově pod názvem 

„Odznak všestrannosti olympijských vítězů“. 

V silné konkurenci se naši neztratili: 

1. místo st. žáci IV. získal Martin Hejda 

2. místo st. žákyně III. získala Nikola Jurníčková 

2. místo ml. žáci I. získal Martin Růžička 

4. místo ml. žáci II. získal Pavel Hejda 

Tak i naši cvičenci přispěli svými výsledky k tomu, 

že Župa prostějovská zíslala 1. místo se 161 body, 

2. místo Župa přerovská se 43 body, 3. místo 

Župa zábřežská se 41 body a 4. místo Župa 

olomoucká s 22 body. 

Do konce roku se připravuje: seminář cvičitelů 7. 

listopadu v Prostějově, mikulášský lampionový 

průvod 4. prosince a předsilvestrovská vycházka 

30. prosince 2015. Na poslední dvě uvedené akce 

vás všechny předem srdečně zveme. 

 

           Zdeňka Grulichová a Dušan Komínek, 

                      náčelníci TJ Sokol Přemyslovice 
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